



2024 中国汽车（场地）职业联赛 第二分站 上海国际赛车场  
2024 China Touring Car Championship — SIC

签发: 赛事仲裁委员会  
From: The Stewards  
主送: TCR 中国锦标赛  
领克捷凯车队  
To: Lynk & Co Teamwork Motorsport  
From TCR China Championship  
决定文件编号: 50  
Decision Doc. No.  
日期: 2024/06/09  
Date:  
时间: 17:30  
Time:




赛事仲裁委员会收到媒体代表报告，经过调查，决定如下：


The Stewards, having received report from Media Delegate, with the investigation, have determine the following decision:

参赛者	领克捷凯车队
Competitor	Lynk & Co Teamwork Motorsport.
车手	9 号朱戴维
Driver	No.9 –David Zhu Dai Wei
时间	14: 45
Time	14:45
比赛	第四回合
Session	Race 4
事实	违反体育道德行为
Fact	Unsportsmanlike conduct
违反	《国际汽联运动总则》第 12.2 条款、《2024 年 TCR 汽车中国系列赛比赛规则》第 39 条款、第 40 条款、第 44 条款
Infringement	Article 12.2 of the FIA International Sporting Code and Article 39, 40 and 44 from the 2024 TCR China Series Sporting Regulations.
原因	TCR 中国锦标赛第四回合决赛返回维修区后，9 号车手接受官方媒体访问时，发表不当言论，同时，在颁奖台有不当言行，有违职业精神，造成不良影响。

<b>Reason</b>	After returning to the pit lane at the end of the TCR China Championship Race 4, Driver No. 9 made inappropriate remarks when he did the interview by the official media, which was contrary to the spirit of professionalism and caused adverse effects.
<b>决定</b>	取消 9 号车手 2024 赛季 TCR 中国锦标赛第五与第六回合比赛资格
<b>Decision</b>	Driver No.9 is disqualified from Rounds 5 & 6 of the 2024 TCR China Championship

参赛者仍有上诉的权利。  
The competitor and driver still have the right to appeal.

 陆鸣尧 Lu Ming Yao  <b>仲裁主席</b> <b>Steward Chairman</b>	 郑宏海 Zheng Hong Hai  <b>仲 裁</b> <b>Steward</b>	 赵 彦 Zhao Yan  <b>仲 裁</b> <b>Steward</b>
---	---	--

<b>参赛者签收</b> <b>Driver signature</b>	 .....	<b>签收时间</b> <b>Signing time</b>	.....
---	--	------------------------------------	-------

抄送	1. 车队	1. The Competitor
Cc:	2. 官方公告栏	2. Official Notice Board
	3. 技术代表	3. Technical Delegate
	4. 计时中心	4. Timekeepers